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Faste saker

02.06.2022 Formannskapet:
Handsaming i møtet:

Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte: 
Ingen merknader. 

Ordføraren orienterer: 
· Eventuelt behov for køyrereglar for politiske organ. 
· Status for utviklingsprosjekt Fossen bratte.
· Status for arbeid med mogleg legevaktsamarbeid med Bergen og Osterøy. 

Rådmannen orienterer: 

Orientering v/rådmann Ove Søbø:
· Presentasjon av ny administrativ organisering som tredde i kraft 01.06.2022. 
· Kommunal planstrategi, ref. formannskapssak 028/2022.
· Premissdokument, ref. formannskapssak 029/2022.
· Lagbygging. Rådmannen vil ha fokus på dette .
· Næring. Informasjon om besøksrunde til diverse næringsdrivande 27.04.2022, deltaking på 

årsmøte 04.05.2022 i Samnanger Næringsforum, m.m. 
· Gjennomgang av sentrale oppgåver for rådmannen.

Orientering v/kommunalsjef Edith Oma:
· Status for arbeidet med eventuell kommunal vikarpool.
· Rekrutteringssituasjonen i helse og omsorg. Orientering om iverksette tiltak og andre 

moglege tiltak. 
· Nye leasingbilar i pleie og omsorg.
· Legevakt. Orientering om kommunestyrevedtak i Bjørnafjorden om legevakt i Eikelandsosen i 

kjernetida. Sak om legevakt vil også koma opp til politisk handsaming i Samnanger.
· Legesituasjonen. Det ser ut til at det vil vera behov for to vikarar i fastlegestillingar frå 



hausten 2022. 
· Status mottak av flyktningar frå Ukraina. Kommunen har til no teke imot tolv flyktningar, sju 

vaksne og fem barn. Det vil koma nokre fleire i løpet av kort tid. 
· Prosjektet "Familie for første gong". Samnanger er med i dette prosjektet. 
· Status for arbeidet med handlingsplan mot sjølvskading og sjølvmord. Kjem truleg opp til 

politisk handsaming i september. 
· Status for arbeidet med plan for førebyggande arbeid for barn og unge. Målsetting om å få 

planen opp til politisk handsaming i kommunestyret i juni 2023. 
· Sommarvikarar/bemanning i pleie og omsorg i hovudferieperioden sommaren 2022. 

Informasjon om status. 
· Omsorg+. Orientering om status for planleggingsarbeidet, ombyggingskostnader og ulike 

problemstillingar. Det er behov for å gjera ein del avklaringar/val om vegen vidare. 

Orientering v/kommunalsjef Hilde-Lill Våge:
· Status for ulike prosjekt m.m.: 

· trafikksikringstiltak Gjerdsvegen
· utbetring av veg Hagabakkane - Hagabotnane
· carport ved Samnangerheimen
· branngarasje og lokale for teknisk drift
· VA-prosjekt Ytre-Tysse
· ny omsorgsbustad i Reistadliane
· gangsti til Hagabotnane 
· tilsetjingar i sektor for samfunnsutvikling. 
· framdrift for diverse vedtekne driftstiltak
· first responderbil
· forprosjekt veg/VA Bygdavegen
· vedlikehalds-/oppgraderingsbehov kommunale vegar og bruer. 

Utvalet sitt kvarter: 

Bubilparkering på Bjørkheim
Lena Tveit (Bl) viste til at mange bubilar parkerer i det kommunale kaiområdet på Bjørkheim, der dei 
står gratis. Ho spurde om det er sett i gang arbeid med innføring av betaling for bubilparkering der. 
Kommunalsjef Hilde-Lill Våge orienterte om at det vedtakast eit reglement dersom kommunen skal 
kunne ta betalt for bubilparkering på Bjørkheim. Ho viste også til arbeidet med områdeplan for 
Bjørheimsområdet. 

Samarbeidsutvalsmøte ved Samnanger barneskule 10.05.2022
Shirin Kvernes Khadoor (Ap) er kommunen sin representant i samarbeidsutvalet. Ho orienterte kort 
om saker som vart teke opp i møtet. Ho orienterte også om at det ifølgje lovverket truleg skal vera to 
kommunale representantar i samarbeidsutvala ved skulane  -  dette må undersøkjast/avklarast.

Ordførar Knut Harald Frøland (Bl) tok opp at det kanskje bør vuderast å ta inn eit nytt fast punkt på 
møteagendaen for formannskapet/kommunestyret, om orienteringar frå politikarar som deltek som 
representantar for kommunen på møte i ulike organ. 

Marknadsføring av nærmiljøtiltak/trivselstilta
Gunn Totland Moss (KrF) viste til at nærmiljøtiltak/trivselstiltak og marknadsføring av dette kan vera 
viktig for å auka tilflytting og hindra fråflytting. Ho oppmoda om at dette blir prioritert i Samnanger. 

Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedtake.  

FORM- 016/2022 Vedtak:



Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

· Orienterings-/referatsaker vert tekne til orientering.

Oversikt over faste saker: 
Eventuelle merknader til protokoll frå førre møte.
Orienterings-/referatsaker.
Utvalet sitt kvarter.


